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Szám: 16/2007. 

 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

2007. május 22-én (kedden) 15.00 órai kezdettel tartott  rendkívüli üléséről 

 

 

Jelen lévő képviselők: Kun Csaba alpolgármester, Dicső Zoltán, Fülöp Zsolt, Szegő András, 

Hajdu Gábor, Kiss Károly, Magyar Judit, Radványi G. Levente, 

Zakar Gergely, Trenka István  és  Tolonics Gyula képviselők  

 

Távol lévő képviselők:   dr. Dietz Ferenc polgármester, Zakar Ágnes, Horváth Győző, dr. 

Pázmány Annamária, Hidegkuti Gergely, dr. Dragon Pál, Benkovits 

György képviselők 

 

  

Hivatalból jelen 

van az ülésen:  dr. Molnár Ildikó jegyző 

  

Tanácskozási joggal 

jelen van az ülésen:   dr. Dóka Zsolt jogtanácsos,  dr. Kirchhof Attila jogi és minőségügyi 

referens,  dr. Pozsonyi  Szilvia jegyzői referens, Puhl Márta 

irodavezető, Szűcs Imréné irodavezető, Kammerer Zsófia pályázati 

referens, dr. Tóth Eszter vagyoncsoport munkatársa. 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

 

Szentendre város csatlakozásáról az országos Könyvhét rendezvényeihez című napirendi 

ponthoz: 

 

Kriaszter Attila ügyvezető (Szentendrei Kulturális Kht) 

Juhász Károly művészeti vezető 

 

Városi Szolgáltató Zrt. 2006. évi mérlegbeszámolójának elfogadásáról című napirendi 

ponthoz: 

 

Medveczki Imre végvezető (VSzZrt) 

Horváth Frigyes igazgatósági tag 

Torma Péter igazgatósági tag 

Unterberger Tibor FB tag 

Bor Zoltán könyvvizsgáló (Két Calculus Könyvvizsgáló és Pénzügyi Tanácsadó Kft) 

 

A szentendrei kábítószer ellenes és drogprevenciós stratégia kidolgozása céljából 

beadásra kerülő pályázatról című napirendi ponthoz: 

 

Radácsi Gergely (Re-Generáció Alapítványtól) 
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Kun Csaba alpolgármester: próbaszavazást kér.  

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2311   Száma: 2007.05.22/0/0/ 

Ideje: 2007.máj..22 15:20 

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 8 72.73 44.44 

Nem 1 9.09 5.56 

Tartózkodik 2 18.18 11.11 

Szavazott 11 100.00 61.11 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 7   38.89 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Szegő András Nem - 

Hajdu Gábor Tart. - 

Zakar Gergely Tart. - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Horváth Győző SzEB elnök Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

 

Kun Csaba alpolgármester: köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 
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Határozatképes, 11 fő megjelent és 15.20 órakor az ülést megnyitja. Bejelenti, hogy egy 

sürgősségi indítványt javasol napirendre venni, melynek címe: „Előterjesztés Szentendre 

város csatlakozásáról az országos Könyvhét rendezvényeihez”. Szavazás előtt megadja a 

szót Fülöp Zsolt képviselő úrnak.  

 

Fülöp Zsolt képviselő: emlékezete szerint a témát az előző testületi ülésen hozott rendelet 

áttette polgármesteri hatáskörbe.  

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: válaszában elmondja, hogy a rendelet június 1-én lép hatályba.  

 

Kun Csaba alpolgármester: kéri szavazzanak a sürgősségi indítvány napirendre vételéről.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2312   Száma: 2007.05.22/0/0/ 

Ideje: 2007.máj..22 15:22 

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 100.00 61.11 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 11 100.00 61.11 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 7   38.89 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Dicső Zoltán Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Horváth Győző SzEB elnök Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 
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Kun Csaba alpolgármester: kéri szavazzanak a kiküldött napirendről.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2313   Száma: 2007.05.22/0/0/ 

Ideje: 2007.máj..22 15:23 

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 100.00 61.11 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 11 100.00 61.11 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 7   38.89 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Dicső Zoltán Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Horváth Győző SzEB elnök Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

 

N A P I R E N D :  
 

1.  Előterjesztés Szentendre Város csatlakozásáról az országos 

Könyvhét  rendezvényeihez 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

2.  

 

Előterjesztés a Szentendrei Dunaparti Művelődési Ház, 

Művészetmalom, a  Püspükmajori Közösségi Ház és 

Klubkönyvtár, valamint a Tourinform  Kistérségi 

Irodája KÖZKINCS pályázaton való indulásáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 
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3.  Előterjesztés a Városi Szolgáltató Zrt. 2006. évi 

mérlegbeszámolójának elfogadásáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

4.  Előterjesztés a szentendrei kábítószer ellenes és 

drogprevenciós stratégia kidolgozása céljából beadásra 

kerülő pályázatról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

 

 

 

1.  Előterjesztés Szentendre Város csatlakozásáról az országos Könyvhét 

 rendezvényeihez 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

Kriaszter Attila ügyvezető és Juhász Károly művészeti vezető jelen vannak a 

tárgyalóteremben.  

 

 

Kun Csaba alpolgármester: megadja a szót Fülöp Zsolt képviselőnek.  

 

Fülöp Zsolt képviselő: a 2. számú mellékletre hivatkozva kérdezi, hogy az asztalok a kereszt 

körül lesznek-e? Ha így van, azt városképileg nem tartja szerencsésnek.  

 

Kun Csaba alpolgármester: megadja a szót a Közművelődési Kht munkatársának, Juhász 

Károly művészeti vezetőnek.   

 

Juhász Károly művészeti vezető: köszönti a megjelenteket és válaszol a kérdésre. Elmondja, 

hogy a Fő téren a kereszt köré szeretnék kitenni a könyves-pultokat, hatszögletű formában. A 

pultok szélessége sör-asztal méretű, melyek mögött helyezkednek el a könyvárus 

munkatársak. Véleménye szerint nem fogják a járókelőket, a turistákat zavarni annál is 

inkább, mert nem települnek a bank, illetve a vendéglők elé.  

 

Szegő András képviselő: kérdése, hogy ha az időjárás esősre fordul, hogyan védik meg a 

könyveket? Egy igényesebb vázlat-tervet szeretett volna látni.  

 

Juhász Károly művészeti vezető: válaszában elmondja, hogy pillanatnyilag nincs fedezet az 

egységes asztalok elkészíttetésére, most csak azt szeretnék, ha részt venne a város a könyvhét 

programjában. Az asztaloknak nincs teteje, rossz idő esetén a könyveket nylonnal lehet 

letakarni.  

 

Fülöp Zsolt képviselő: véleménye szerint az elhelyezés több szempontból is zavaró. További 

kérdése, hogy a Görög utca felé berajzolt négyzet mit jelent, illetve hogy más helyeket 

megvizsgáltak-e, mint lehetséges helyszínt?  

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: ismerteti a Kulturális, Oktatási és Kisebbségi Bizottság elnökével 

folytatott telefonbeszélgetését, mely szerint a bizottság nem ült össze, de telefonon történt 

egyeztetés eredményeként 3 fő jelzett vissza írásban, ebből 1 ellene volt, ketten pedig 

támogatják.  
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Kiss Károly képviselő: támogatja a rendezvényt, de nem tartja szerencsésnek, hogy a 

keresztet eltakarják. Helyszínként megoldásnak a Dumtsa Jenő utcát javasolja a jövőben.  

 

Magyar Judit képviselő: 5 napról van szó, véleménye szerint a programtól csak élőbb lesz a 

város.  

 

Dicső Zoltán képviselő: egyetért az előzőekkel. A jövőbeni rendezvényhez javasolja 

megvizsgálni a sétálóutcát.  

 

Juhász Károly művészeti vezető: válaszában elmondja, hogy a keresztet nem akarják és nem 

is lehet eltakarni, mert a pultok nem kerülnek emelvényre. A rendezvény helyszínéül több 

helyszínt megvizsgáltak. A Városház udvara csak a szentendreiek számára jó, mert elég zárt a 

hely. Dumtsa Jenő utca jó, csak nehéz megtalálni azokat a pontokat, ahol senkit nem 

zavarnak. Dunakorzón az autósforgalom miatt csak a sétányon elképzelhető. 

 

Fülöp Zsolt képviselő: szerinte ha most engedélyezik, precedenst teremtenek. Javasolja 

helyszínnek a Városháza előtti teret.  

 

Zakar Gergely képviselő: kérdezi, hogy mikor kezdték az eseményt szervezni, mert 

kapkodósnak tűnik.  

 

Kriasztar Attila Szentendrei Kulturális Kht ügyvezetője: válaszol a felvetett észrevételekre. 

Többek között elmondja, hogy a Városháza előtti tér megfontolandó, miután központi helyre 

kívánkozó rendezvény. Néhány hete gondoltak a könyvhéten való részvételre, mert 

hiányosságnak érezték a város kulturális életéből. Ez alatt az idő alatt sikerült úgy 

megszervezni, hogy már az országos rendezvények között szerepeltetik a plakátokon.  

 

 

Radványi G. Levente képviselő távozik az ülésteremből. A jelenlévő képviselők száma 10 fő.  

 

 

Tolonics Gyula képviselő: kérdezi, ha most nem szavazzák meg a helyszínt, akkor elállnak a 

megrendezésétől?  

 

Juhász Károly művészeti vezető: ha nem engedélyezik a Fő téri helyszínt, akkor másik 

helyszínen tartják meg. Ígéretet tesz, hogy a jövőre időben kezdik a szervezést.  

 

Magyar Judit képviselő: nem érti, hogy miért nem lehet egy művészeti városban egy ilyen 

rendezvényt a Fő téren megrendezni. Kóla és sör kapható, miért nem lehet könyvet is 

árusítani. 

 

Juhász Károly művészeti vezető: résztvevők neveit ismerteti: Parti Nagy Lajos, Szakonyi 

Károly, Karafiáth Orsolya, Török Monika, Korniss Mihály, Bereményi Géza valamint 

Ullmann Monika és Csányi Sándor.  

 

Kun Csaba alpolgármester: a vitát lezárja. A kezdeményezést jónak és támogathatónak tartja. 

Kéri a kht vezetőit, hogy jövőre időben jelezzék szándékukat, több alternatívát készítsenek. 

Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén, kéri szavazzanak a határozati javaslatról.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 2314   Száma: 2007.05.22/1/0/ 

Ideje: 2007.máj..22 15:48 

Típusa: Nyílt 

Rendelet; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 10 100.00 55.56 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 10 100.00 55.56 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 8   44.44 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Dicső Zoltán Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Horváth Győző SzEB elnök Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Radványi G. Levente Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

172/2007. (V.22.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közterület-használat rendjének 

szabályozásáról szóló, többször módosított 13/2005. (IV. 15.) Önk. sz. rendeletének 2. § (4) 

bekezdés d) pontjában foglaltaknak megfelelően hozzájárul idényjelleggel az országos 

Könyvhét rendezvényeihez csatlakozva könyvvásár tartásához a Fő téren 2007. május 31. és 

2007. június 4. között. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 
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Magyar Judit képviselő: ügyrendi javaslata, hogy a következő napirendi pont a KÖZKINCS 

pályázaton való indulásról szóló előterjesztés legyen. 

 

Radványi G. Levente képviselő visszatér az ülésteremből. A jelenlévő képviselők száma 11fő.  

 

Kun Csaba alpolgármester: kéri szavazzanak az ügyrendi javaslatról. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2315   Száma: 2007.05.22/2/0/ 

Ideje: 2007.máj..22 15:50 

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 9 81.82 50.00 

Nem 2 18.18 11.11 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 11 100.00 61.11 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 7   38.89 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Dicső Zoltán Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Szegő András Nem - 

Zakar Gergely Nem - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Horváth Győző SzEB elnök Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 
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2.  Előterjesztés a Szentendrei Dunaparti Művelődési Ház, Művészetmalom, a 

 Püspükmajori Közösségi Ház és Klubkönyvtár, valamint a Tourinform 

 Kistérségi Irodája KÖZKINCS pályázaton való indulásáról 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

 

Szegő András képviselő: miután a beadási határidő május 25-én, tehát 3 nap múlva van 

kérdezi, hogy a pályázati kiírás mikor jutott a Hivatal tudomására? A 450 eFt-os önrész miatt 

kérdezi, hogy mennyi a tartalékkeret, mennyi van belőle lekötve és a jelzett pályázatra mennyi 

önrész kell? Kéri továbbá, hogy az elkövetkezőkben az előterjesztésekben szerepeltessék ezt a 

három adatot.  

 

Trenka István képviselő: véleménye, hogy minden lehetőséget – melyben nyerhet a város – 

meg kell pályázni, az önrészt pedig valamilyen módon össze kell szedni.  

 

dr. Tóth Eszter vagyoncsoport munkatársa: Szegő András képviselő úr által feltett első 

kérdésre válaszolva elmondja, hogy az előző testületi ülés után jutott tudomásukra a pályázat, 

akkor kezdtek egyeztetéseket folytatni.  

 

Dicső Zoltán képviselő: felhívja a figyelmet, hogy 10 % önrészről van szó, amihez a többi 90 

%-ot lehet kapni.  

 

Kriasztar Attila Szentendrei Kulturális Kht ügyvezetője: megköszöni dr. Tóth Eszter és 

Kammerer Zsófia munkáját. Elmondja, hogy a pályázaton való részvétel azért is fontos, mert 

rettenetes állapotok vannak, amiket mielőbb szeretnének megoldani.  

 

Fülöp Zsolt képviselő: kérdése, hogy csak a külső- és belső-festés kerülne 2,5 mFt összegbe?  

 

dr.Tóth Eszter vagyoncsoport munkatársa:  csak a festést határozták meg.  

 

Szegő András képviselő: egyetért azzal, hogy minden pályázaton – ahol esélye van a 

városnak – el kell indulni, de a feltett kérdéseire még mindig nem kapott választ. Tehát mikor 

lett meghirdetve? Hogy történik a pályázati hirdetmények figyelemmel kísérése? Mennyi a 

tartalékkeret, mennyi van belőle lekötve és a jelzett pályázatra mennyi önrész kell? 

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: ismerteti az adatokat, mely szerint a 2007. évi költségvetésben 196 

MFt szerepel, amelyből 6 MFt van lekötve, tehát a maradék 190 MFt. A pályázat 

meghirdetése április végén volt. Szűkös volt  a határidő, de ezzel együtt megfelelőnek ítéli az 

anyag előkészítését.  

 

Fülöp Zsolt képviselő: miután a pályázatok leadási határideje igen szoros, a testület pedig 

havonta egyszer ülésezik – megfontolásra javasolja valamelyik bizottság hatáskörébe 

átruházni a döntést x MFt-ig (esetleg két bizottságra), hogy a pályázatok beadása rugalmasabb 

legyen. Újra megkérdezi, hogy a Dunaparti Művelődési Házban csak festés lenne vagy egyéb 

munkák is?  

 

dr. Tóth Eszter vagyoncsoport munkatársa: csak festés-mázolás, illetve gépek beszerzése.  
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Kiss Károly képviselő: kéri zárják le a vitát és szavazzanak. 

 

Kun Csaba alpolgármester: több hozzászólás nem lévén, a vitát lezárja. Kéri szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2316   Száma: 2007.05.22/2/0/ 

Ideje: 2007.máj..22 16:04 

Típusa: Nyílt 

Rendelet; Elfogadva 

Minősített szavazás 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 100.00 61.11 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 11 100.00 61.11 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 7   38.89 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Dicső Zoltán Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Horváth Győző SzEB elnök Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

173/2007. (V.22.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Képviselő-testülete 

 

1. dönt arról, hogy indul a KÖZKINCS pályázaton a Dunaparti Művelődési Ház, a 

Művészetmalom, a Püspökmajori Közösségi Ház és Klubkönyvtár, valamint a 
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Tourinform Kistérségi Irodája mint  közművelődési intézmények felújítása, 

berendezésének korszerűsítése és eszközbeszerzés céljából 

 

2. dönt arról, hogy a KÖZKINCS pályázathoz szükséges önrész mértékét (10%) 450.000 

Ft-t a 2007. évi tartalék keret terhére biztosít 

 

3. felhatalmazza az Alpolgármester urat, hogy a Polgármester úr távollétében a 

pályázatot aláírja és a pályázathoz szükséges nyilatkozatokat megtegye és aláírja 

 

 Felelős: Polgármester 

 Határidő: azonnal 

 

 

 

3. Előterjesztés a Városi Szolgáltató Zrt. 2006. évi mérlegbeszámolójának   

 elfogadásáról     

               Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

 

Medveczki Imre VSzZrt cégvezető, Horváth Frigyes Igazgatóság elnöke, Torma Péter 

Igazgatósági tag, Unterberger Tibor Felügyelő Bizottsági tag és Bor Zoltán könyvvizsgáló 

jelen vannak a tárgyalóteremben.  

 

Kun Csaba alpolgármester: bemutatja a napirendi ponthoz meghívottakat.  

 

Kiss Károly képviselő: ügyrendi kérdése, hogy nem kell-e átalakulni tulajdonosi testületté?  

 

Kun Csaba alpolgármester: nem kell ezt külön bejelenteni. Kéri a bizottságok állásfoglalását.  

 

Magyar Judit Pénzügyi Ellenőrző Bizottság elnöke: összevont bizottsági ülést tartottak a 

Pénzügyi Költségvetési, Vagyongazdálkodási és EU Bizottsággal, amely a mérlegbeszámolót 

elfogadásra javasolja. Az üzleti tervnél javasolja megvizsgálni azokat a pontokat, amelyeket a 

könyvvizsgáló is jelzett. A bizottság munkatervében szerepel júniusban egy bővebb 

beszámolót, javasolja azt ott megtárgyalni, hogy mik az elvárások és mit lehet megvalósítani. 

A közép- és hosszú-távú elképzeléseket szeptemberre javasolja elkészíteni.  

 

Kun Csaba alpolgármester: egyetért a javaslattal. A meghívottaktól kérdezi, hogy kíván-e 

valaki szólni.  

 

Horváth Frigyes igazgatósági elnöke: nincs kiegészítése, várja a kérdéseket.  

 

Szegő András képviselő (volt Felügyelő Bizottsági tag): a Felügyelő Bizottság is úgy ítéli 

meg, hogy a mérleg könyvelésileg, számszakilag elfogadható. Jegyzőkönyvben szereplő 

észrevételeik inkább a VSz Zrt működésének koncepcióját érintik.  

 

Trenka István képviselő: véleménye szerint a beadott anyagok alapján már az előző testületi 

ülésen is dönteni lehetett volna az anyagról. Az Önkormányzatnak, mint tulajdonosnak, 

védeni kell a saját cégét.  
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Fülöp Zsolt képviselő: elnézést kér, de alaposan el szerette volna olvasni az anyagot.  

 

Bor Zoltán könyvvizsgáló: az előző testületi ülés anyagához képest két technikai változást 

jelent be.  

 

Kun Csaba alpolgármester: felolvassa a határozati javaslatot és kéri, szavazzanak erről.  

  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2317   Száma: 2007.05.22/3/0/ 

Ideje: 2007.máj..22 16:15 

Típusa: Nyílt 

Rendelet; Elfogadva 

Minősített szavazás 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 100.00 61.11 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 11 100.00 61.11 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 7   38.89 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Dicső Zoltán Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Horváth Győző SzEB elnök Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 
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Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

174/2007. (V.22.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

 

1. a határozat mellékletét képező Városi Szolgáltató Zrt 2006. évi mérlegbeszámolóját 

elfogadja. 

  

 Felelős: Igazgatóság elnöke 

 Határidő: azonnal 

 

2. a Felügyelő Bizottság 2006. évi tevékenységéről szóló beszámolóját a határozat 

melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

 

 Felelős: Igazgatóság elnöke 

 Határidő: azonnal 

 

3. Felkéri az Igazgatóság elnökét, hogy a beszámoló közzétételéről gondoskodjon, 

egyben javasolja a kimutatott eredmény tartalékba helyezését. 

 

 Felelős: Igazgatóság elnöke 

 Határidő: azonnal 

 

 

 

 

4.  Előterjesztés a szentendrei kábítószer ellenes és drogprevenciós stratégia 

 kidolgozása céljából beadásra kerülő pályázatról 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

 

Radácsi Gergely Re-Generáció Alapítvány munkatársa jelen van a tárgyalóteremben.  

 

Kun Csaba alpolgármester: ismerteti az előterjesztést. Megadja a szót Radácsi Gergely 

úrnak.  

 

Radácsi Gergely:  bemutatja az alapítványt és ismerteti a pályázat lényegét.  

 

Magyar Judit képviselő: tudomása szerint az Egészséges Városért  Közalapítvány 

kidolgozott egy drogprevenciós stratégiát, kérdése, hogy ez nem használható? Véleménye 

szerint meg kellett volna hívni a képviselőjüket, mert nem az Önkormányzat végzi ezt a 

munkát. Javasolja, hogy vegyék fel velük a kapcsolatot, mert nekik már van ezzel kapcsolatos 

tapasztalatuk. Módosító javaslata: „az Egészséges Városok Közalapítvánnyal együtt” 

dolgozzák ki a stratégiát és hozzák létre ezt a központot.  

 

Kun Csaba alpolgármester: befogadja a javaslatot.  
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Szegő András képviselő: szeretne látni egy minimális és egy maximális összeget – minimális 

illetve maximális támogatásra – hogy mibe kerül az a városnak.  

 

Radványi G. Levente képviselő: határozati javaslat 7. pontjára módosító javaslata: „felkéri a 

Polgármestert, hogy készítse elő a pályázattal kapcsolatos megállapodást”.  

 

Kun Csaba alpolgármester: javasolja, hogy „az együttműködési megállapodást”- módosítás 

szerepeljen – így befogadja.  

 

Hajdu Gábor képviselő: örömét fejezi ki, hogy a téma napirendre került, miután nagyon 

veszélyes problémáról van szó. Felajánlja segítségét, hogy a Rákóczi Iskolában is induljon 

hasonló program. Beszél a fiatalok alkohol-problémáiról. Elmondja, hogy nagyon sok 

vendéglő kiszolgálja a 18 éven aluliakat. Fontosnak tartja, hogy a kistérséget is kapcsolják be 

a programba. Mindenkit kér, hogy támogassa a programot.  

 

Kun Csaba alpolgármester: miután a Közép-Magyarországi Regionális Központ 

létrehozásáról van szó - ebbe a kistérség is beleférhet – de a legfontosabb, hogy Szentendrén 

oldódjanak meg ezek a problémák.  

 

dr. Tóth Eszter vagyoncsoport munkatársa: Szegő András képviselő úr által feltett kérdésre 

válaszol, ismerteti a kiszámolt összegeket.  

 

Kun Csaba alpolgármester: elmondja, hogy a határozati javaslat 1/b. változatot tartja 

támogathatónak.  

 

Zakar Gergely képviselő: javasolja, hogy olyan szentendrei erőkkel fogjanak össze, akik már 

elkezdtek a problémával foglalkozni. Felhívja a figyelmet egy régebben készített Ifjúsági 

Koncepcióra, melyet már átadott a Polgármester úrnak. Javasolja ezt is megnézni, kibővíteni.  

 

Kun Csaba alpolgármester: megadja a szót Radácsi Gergely úrnak.  

 

Radácsi Gergely Re-Generáció Alapítványtól: további problémás eseteket sorol fel. Kéri 

mondják meg, hogy kivel vegye fel a kapcsolatot, mert maximálisan segíteni szeretne a 

városnak.  

 

Fülöp Zsolt képviselő: kéri, hogy a makro-pályázatot is tegye fel szavazásra.  

 

Kun Csaba alpolgármester: külön fog szavaztatni a makro illetve a mikro projekt pályázatról.  

 

Zakar Gergely képviselő: javasolja azokat a személyeket, szervezeteket összefogni, akik 

sokat tudnának a probléma megoldásában segíteni. Ilyen a Családsegítő Szolgálat, az iskolák, 

orvosok.  

 

Radácsi Gergely Re-Generáció Alapítványtól: a makro- és a mikro-pályázatok nemcsak a 

méretükben különböznek, hanem a kiírás szövegében is. A makro-pályázat amely sokkal 

átfogóbb és sokkal nagyobb lehetőséget biztosít, sokkal több szervezet tudna összefogni. 

Véleménye szerint, ha a Rendőrséget és a Polgárőrséget is bevonják, akkor megnyerhetik a 

pályázatot.  
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Magyar Judit képviselő: egyetért azzal, hogy a civil szervezeteket vonják be, sőt a 

vállalkozókat is. 

 

Fülöp Zsolt képviselő: jó lenne, ha a makro-programot fogadnák el. Fontos, hogy ne csak 

prospektusokat adjanak a fiatalok kezébe.  

 

Szegő András képviselő: legyen meghatározva, hogy mi az a felső plafon, amire 

kötelezettség vállalást engedélyez a testület.  

 

Kun Csaba alpolgármester: erről szavaztatni fog.  

 

Zakar Gergely képviselő: tud olyan vállalkozói szerveződésről, akik csak úgy vesznek be 

tagot, aki 18 éven alulit nem szolgál ki szeszesitallal.  

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: a 8. pontban az előírt önrész összegét – „legfeljebb 3.250 MFt- 

erejéig a 2007. évi tartalékkeret terhére biztosítja. Ez az összeg, a makro figyelembe vételével 

és a maximális támogatás elnyeréséért a 25 %-os önrésszel került kiszámításra.Egy új, 9-es 

ponttal egészülne ki a határozati javaslat: „felkéri a Polgármestert, hogy hívja össze a fiatalok 

korosztályos problémáinak megoldásában érintett és bevonható intézményeket, szervezeteket 

a közös munka elindítása érdekében.” 

 

Zakar Gergely képviselő: javasolja belevenni, hogy a „fiatalok korosztályos problémájának 

megoldása érdekében”. 

 

Hajdu Gábor képviselő: támogatja, hogy legyen egy új 9-es pont. 

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: a szövegmódosítást felolvassa, melyben szerepel a Zakar 

képviselő úr által javasolt módosítás, valamint az összeg-limit, maximum 4,3 millióig 

szerepel.  

 

Trenka István képviselő: a legsúlyosabb problémával foglalkoznak, mely nagyon fontos, de 

nem szeretné, ha a többi – alkohol, stb. – probléma eltörpülne.  

 

Zakar Gergely képviselő: nézőpont kérdése, hogy melyik a súlyosabb probléma. A drog egy 

tünet, melyet kezelni kell. A problémákat eredendően a családban kell keresni.  

 

Radácsi Gergely: egyetért az előzőekkel. Ha az alapítvány itt megjelenik, szeretnének tovább 

lépni és a családsegítéssel is foglalkozni. Fontos a civilek mellett meghívni a szakmát és az 

egyházakat is.  

 

Trenka István képviselő: a család, mint a legkisebb közösség alapja mindennek, de ezt a 

testület nem tudja megoldani. Most az előterjesztés egy pályázat beadásáról szól.  

 

Zakar Gergely képviselő: egyetért az előbbi hozzászólással. 

 

Kun Csaba alpolgármester: pontosít a 9. pontban: „fiatalok korosztályos problémája” 

szerepeljen. Először a módosításról kéri, hogy szavazzanak.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 2318   Száma: 2007.05.22/4/0/ 

Ideje: 2007.máj..22 16:56 

Típusa: Nyílt 

Rendelet; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 100.00 61.11 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 11 100.00 61.11 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 7   38.89 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Dicső Zoltán Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Horváth Győző SzEB elnök Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

     

Kun Csaba alpolgármester: egyéb módosítás nem lévén, kéri szavazzanak a határozati 

javaslatról. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2319   Száma: 2007.05.22/4/0/ 

Ideje: 2007.máj..22 16:57 

Típusa: Nyílt 

Rendelet; Elfogadva 

Minősített szavazás 
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Tárgya:  

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 100.00 61.11 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 11 100.00 61.11 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 7   38.89 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Horváth Győző SzEB elnök Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

175/2007. (V.22.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. dönt arról, hogy közösen nyújt be pályázatot a Re-Generáció Alapítvánnyal (bonyolító 

fél: Szentendre Város Önkormányzata, közreműködő, koordinátor: Re-Generáció 

Alapítvány): 

                     a.) a Szenvedélybetegek alacsonyküszöbű szolgáltatását végző 

                          szervezetek  támogatása, 

                                b.) a Bűnmegelőzési modellprojektek megvalósítására 

                                              makro-projekt pályázat            

                     c.) a  Kábítószer-fogyasztókkal és kábítószer-prevencióval  

                          foglalkozó szervezetek komplex megelőző és        
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                          egészségfejlesztési programjainak támogatása  

 

című pályázatokra, ahol az Alapítvány mint szakmai partner vesz részt 

 

2. felkéri a Re-Generáció Alapítványt, hogy a pályázatok elkészítésében aktívan vegyen 

részt  

 

3. felhatalmazza a Polgármestert, távollétében az Alpolgármestert, hogy a pályázatokat 

aláírja és benyújtsa 

 

4. felkéri a Polgármestert, hogy a pályázatok részeként létrejövő drog- és kábítószer-

ellenes stratégiát az e témában érintett Bizottságokhoz juttassa el 

 

5. felkéri a Polgármestert, hogy a készülő városi bűnmegelőzési koncepció és a 

sportrendelet megalkotásakor a drog- és kábítószer-ellenes stratégiát vegye figyelembe 

 

6. támogatja a Drogprevenciós és Egészségfejlesztési Központ kialakítását, és egyben 

felkéri a Polgármestert, hogy tárgyalásokat folytasson a Re-Generáció Alapítvány 

Közép-Magyarországi Regionális Központjának létrehozásáról 

 

7. felhatalmazza a Polgármestert, hogy készítse elő a pályázatokkal kapcsolatos 

együttműködési megállapodást.  

 

8. dönt arról, hogy Szentendre Város Önkormányzata mint partner részt vesz a 

pályázatban és az előírt önrész összegét – legfeljebb 4,3 MFt erejéig - a 2007. évi 

tartalékkeret terhére biztosítja. Ez az összeg a makro figyelembe vételével és a 

maximális támogatás elnyerésére a 25 %-os önrésszel került kiszámításra.  

 

9. felkéri a Polgármestert, hogy hívja össze a fiatalok korosztályos problémáinak 

megoldásában érintett és bevonható intézményeket, szervezeteket a közös munka 

elindítása érdekében. 

 Felelős: Polgármester 

 Határidő: azonnal 

 

 

Egyebek 

 

 

Kun Csaba alpolgármester: a Főépítész kérését tolmácsolja. Az a kérdése, hogy a HÉV 

végállomás és térségének fejlesztési szabályozási tervének kapcsán megjelentetett plakátot 

hova helyezzék el, kiknek küldjék még el.  

 

Kiss Károly képviselő: ismét a Károly utcai kis ABC környékén kialakult tragikus helyzetre 

hívja fel a figyelmet. Fokozottabb ellenőrzést kér.  

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: ígéretet tesz, hogy a Rendőrséggel és a Polgárőrséggel együtt 

fokozottabb ellenőrzést biztosítanak.  

 

Radványi G. Levente képviselő: kéri, hogy az említett plakátot minden képviselő kapja meg.  
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Kun Csaba alpolgármester: egyéb kérdés, észrevétel nem lévén, 16.59 órakor az ülést 

bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

  dr. Dietz Ferenc     dr. Molnár Ildikó 
    polgármester                     jegyző 

 

 

 

 

 


